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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI, törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Pintér
Sándor belügyminiszterhe z

„Hányan igényeltek kártalanítást a Honvéd Egészségpénztár volt tagjai közül? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Másfél éves küzdelem után a kormány végre belátta, hogy erkölcsi kötelessége kártalanítást
nyújtani azoknak a rendvédelmi és nemzetbiztonsági dolgozóknak, akik a Honvé d
Egészségpénztár volt tagjaiként önhibájukon kívül veszítették el egészség-megőrzési céllal
félretett megtakarításaikat a Buda-Cash brókerház cs ődjével 2015 tavaszán . A kártalanításró l
szóló 457/2016 . (XII. 23 .) kormányrendelet szerint a kártalanítással kapcsolatos kérelme k
benyújtására 2017 . február 1 . és június 30 . között van lehetőség.

Ezért az alábbi kérdésekkel fordulok Miniszter úrhoz:

1. Milyen módon tájékoztatták a rendvédelmi szervek állományát a kártalanítá s
lehetőségérő l és módjáról?

2. Pontosan milyen hivatali úton van lehetősége az állománynak a kártalanítás
igénylésére?

3. A 457/2016 . (XII. 23 .) kormányrendelet szerint a kártalanítás megállapítására a
rendvédelmi feladatokat ellátó szerv vezet ője jogosult. Hány esetben történt ez me g
pontosan? Hány esetben adtak helyt a kérelemnek, hány esetben adtak részben helyt, é s
hány esetben utasították el azt ?

4. Milyen határidővel történik meg pontosan a kártalanítás összegének kifizetése a z
állomány számára?

5. Egy összegben történik-e a kártalanítás kifizetése az aktív állomány számára?
6. Pontosan hány fő nyújtott be kérelmet a kártalanításra 2017 . február He óta a

Belügyminisztérium irányítása alatt álló rendvédelmi szervek állományából ?
7. Hány esetben történt 2017 . május 31-ig kifizetés?
8. Terheli-e bármilyen levonás az állomány tagja pontos követelésének összegét? (a

kártalanítás kifizetésre kerül ő összege megegyezik-e a követelés összegével?)

Budapest, 2017 . május 31 .

Demeter Márt a
országgyűlési képviselő
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